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Protokoll internat med kommittén 1-2 feburari 2024

Närvarande kommittéledamöter 

• Jean-Luc af Geijerstam, ordförande
• Rachel De Basso, ledamot
• Jonas Eriksson, ledamot
• Johan Hultberg, ledamot
• Anders W Jonsson, ledamot
• Elisabet Lann, ledamot
• Karin Rågsjö, ledamot
• Amelie Tarschys Ingre, ledamot
• Fredrik Lundh Sammeli, ledamot
• Per Ramhorn, ledamot
• Irene Svenonius, ledamot

Närvarande ur sekretariatet 

• Rickard Broddvall, huvudsekreterare
• Anders Anell, senior rådgivare
• Isabelle Carnlöf, sekreterare
• Caroline Vidigsson Schmölzer, sekreterare
• Staffan Söderberg, sekreterare

Internat dag 1
Agendapunkt 1: Inledning och status i kommittéarbetet
Ledamöterna lämnade inspel och berättade kort vad de gjort, sett 
och hört kopplat till uppdraget. Sekretariatet berättade om 
målbilder för kommitténs arbete, externa kontakter, öppna 
konsultationen och övrigt som har hänt sedan förra 
sammanträdet.

Anmäld frånvaro
Carina Ståhl Herrstedt, ledamot
Selma Sahin, biträdande sekreterare
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Agendapunkt 2: Arbetsprocessen framöver – förslag från 
sekretariatet
Sekretariatet presenterade bilder som utgångspunkt för en fördjupad 
diskussion om planering och arbetsprocess för resten av utredningstiden.  
Kommittén diskuterade alternativa arbetsprocesser och beslutade att gå 
vidare med ett av alternativen till arbetsplan. Kommittén beslutade att ha 
internat den 11-12 september 2024. Kommittén beslutade att underlag 
generellt ska gå via expertgruppen först men att kommittén ska få insyn i 
vilket underlag som expertgruppen har fått ta del av och vilka ändringar 
som föranleds av deras ändringar. 

Agendapunkt 3: Diskussion om nulägesanalysen utifrån 
frågeställningar
Kommittén resonerade om frågeställningarna utifrån den korta 
nulägesanalysen. 

Internat dag 2
Agendapunkt 1: Inledning och reflektion från gårdagen
Kommittén diskuterade tankar och reflektioner från dag 1, om bland annat 
arbetsprocessen, nulägesanalysen. Kommitténs ordförande Jean-Luc 
sammanfattade arbetet framåt.

Agendapunkt 2: Diskussionsunderlag om scenarier för 
huvudmannaskap
Den 21 december 2023 skickade sekretariatet ut en PM och tre tabeller som 
diskussionsunderlag om scenarier för delstatligt huvudmannaskap. 
Kommittén diskuterade underlaget och lämnade sina synpunkter. 

Agendapunkt 3: Inför nästa sammanträde
 Utifrån inriktningsbeslutet diskuterade kommittén vad som händer till 
nästa sammanträde. Tänkbara ämnen på nästa sammanträdesagenda 
diskuterades också. 

Agendapunkt 4: Lunch och avslutning
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